
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 19/6/2025 
 

Της:  Μαρίας Αθανασίου, βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα 

ΠΡΟΣ: Την κα Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και  Αθλητισμού 

 
ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για αύξηση των ωρών διδασκαλίας του μαθήματος της Φυσικής Αγωγής 

στην Α’βάθμια & Β’βάθμια Εκπαίδευση και για εισαγωγή του εν λόγω μαθήματος 

στα νηπιαγωγεία» 

 

Κυρία Υπουργέ, 
 
Σε δελτία τύπου της Πανελλήνιας Ένωσης Αναπληρωτών Φυσικής Αγωγής ειδικότητας ΠΕ11, 

εκφράζονται έντονες διαμαρτυρίες για το γεγονός ότι, παρά τις ανησυχίες λόγω της 

διαπιστωμένης αύξησης  της παιδικής παχυσαρκίας, δεν έχει προκύψει, έως σήμερα, αύξηση 

των διδακτικών ωρών του μαθήματος της Φυσικής Αγωγής, κατά μία ώρα, σε όλες τις βαθμίδες 

εκπαίδευσης, όπως είχε, άλλωστε, εξαγγελθεί από τους προκατόχους σας. Επιπλέον, 

εκφράζουν οι εκπρόσωποι της παραπάνω Ένωσης τον προβληματισμό τους για τη μη κάλυψη 

όλων των κενών στο αντικείμενο της Φυσικής Αγωγής στα Δημοτικά σχολεία από 

εξειδικευμένους καθηγητές Φυσικής Αγωγής (ΠΕ-11), παρά τις δεσμεύσεις της πολιτικής 

ηγεσίας του Υπουργείου σας, με αποτέλεσμα να  ανατίθεται εξ’ ανάγκης το σχετικό καθήκον 

σε δασκάλους ειδικότητας ΠΕ-70. Το γεγονός αυτό υποβαθμίζει το ρόλο του εξειδικευμένου 

εκπαιδευτικού της ειδικότητας ΠΕ-11. Επιπρόσθετα, εκφράστηκε έντονος προβληματισμός 

από τους εκπροσώπους της παραπάνω Ένωσης για το ότι δεν έχει ακόμα εισαχθεί η 

διδασκαλία του μαθήματος της Φυσικής Αγωγής και στα Νηπιαγωγεία. 

  
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

1. Υπάρχει στον σχεδιασμό σας η προοπτική αύξησης, κατά μία ώρα, του μαθήματος της 

Φυσικής Αγωγής σε όλες τις βαθμίδες της Εκπαίδευσης, όπως είχε εξαγγελθεί από τους 

προκατόχους σας; 
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2. Προτίθεστε να μεριμνήσετε για την κάλυψη όλων των κενών θέσεων διδασκόντων στο 

αντικείμενο της Φυσικής Αγωγής, όπου αφορά στα Δημοτικά σχολεία, μόνο από 

εξειδικευμένους  καθηγητές Φυσικής Αγωγής (ΠΕ-11); 

3. Προτίθεστε να μεριμνήσετε για την εισαγωγή του μαθήματος της Φυσικής Αγωγής στα 

νηπιαγωγεία; 

 

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αθανασίου Μαρία 

 

 

 

   




